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 Protokół nr 149/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 8 sierpnia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Nieobecna była Wicestarosta Katarzyna Trzaskalska. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. Stanowi on 

załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 147/2018 i 

148/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy są uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 147/2018. Za głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 148/2018. Za głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

za I półrocze 2018 r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała, że budżet po stronie dochodów jest wykonany na poziomie       

44 %, natomiast wydatki budżetu są na poziomie 38 %. Dodała, że zadania inwestycyjne są 

wykonane najczęściej po półroczu (chodzi o fakturowanie zadań inwestycyjnych). Nadmieniła, 

że wydatki bieżące wykonane są w 50 %. Poinformowała, że wydatki majątkowe zrealizowano 

w wysokości ok. 2 889 000 zł. Niskie wykonanie wynika z tego, że dopiero w drugim półroczu 

będą finansowane zadania inwestycyjne. Dodała, że wykonanie inwestycji na obecną chwilę 

wynosi ok. 5 700 000 zł. Pozostało do wykonania 11 214 000 zł, w tym na remont szpitala 

trzeba zabezpieczyć 4 607 000 zł. P. Skarbnik poinformowała, że planowane dofinansowanie 

na remont szpitala będzie wynosiło 3 393 613 zł. Nadmieniła, że na poprzedniej sesji zostało 

zdjęte zadanie inwestycyjne dotyczące termomodernizacji Domu Dziecka, którego planowany 

koszt wynosił 448 000 zł oraz zadanie dotyczące zintegrowanego systemu geodezyjnego – 

planowany koszt w wysokości 1 104 866 zł. Zadania przesunięto na przyszły rok. Wiadomo 

także, że po przetargu zmniejszone zostaną środki z PROW-u o ok. 250 000 zł oraz środki z 

gminy Nowe Miasto Lubawskie o 36 930 zł. W trakcie realizacji jest zadanie inwestycyjne w 

ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016 – 2019 

tzw. „schetynówki” – remont drogi Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór, które opiewa na kwotę 

4 476 660 zł. Ponadto pani Skarbnik omówiła wysokość środków na realizację porozumień. 

Poinformowała, że tylko z gminy Kurzętnik otrzymano środki na remont drogi w Szafarni w 

wysokości 446 567 zł. Pani Skarbnik omówiła także kwestię dotyczącą spłaty kredytów oraz 

wykonanie budżetów w jednostkach podległych. Dodała, że do informacji o przebiegu 
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wykonania budżetu jest dołączona informacja o umorzeniu, odroczeniu i rozłożeniu na raty 

należności pieniężnych dla powiatu. W I półroczu dokonano umorzeń na kwotę 13 006,69 zł 

plus odsetki. Są to środki z tytułu przechowywania porzuconych pojazdów.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. Grzywacz, M. 

Piątkowski. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie materiałów planistycznych dotyczących rodzaju i szczegółowości składanych 

materiałów i wniosków, planów rzeczowych, projektów planów finansowych i innych 

materiałów kalkulacyjnych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2019 r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik poinformowała, że bazujemy na wskaźnikach opracowanych dla budżetu 

państwa. Dodała, że planowane jest minimalne wynagrodzenie zasadnicze w wysokości      

2 200 zł. Następnie p. Skarbnik szczegółowo omówiła zadania inwestycyjne roczne i 

wieloletnie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. Grzywacz, M. 

Piątkowski. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wdrożenia stosowania mechanizmu podzielonej płatności w jednostkach 

budżetowych powiatu nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Stwierdził, że w § 3 należy poprawić sformułowanie i 

dopisać: „zobowiązuje się”. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła kwestię dotyczącą podzielonej płatności. Dodała, że 

procedura podzielonej płatności obowiązuje już również w naszych jednostkach od 1 lipca 

2018r.  

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, M. 

Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2018.  

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska poinformowała, że zadanie jest realizowane na wniosek gminy Nowe 

Miasto Lubawskie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. Grzywacz, M. 

Piątkowski. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców wsi 

Gwiździny dotyczącego budowy chodnika oraz postawienia znaków drogowych.  

 

Pan Starosta odczytał pismo z Gminy Nowe Miasto Lubawskie, które wraz z wnioskiem 

mieszkańców wsi Gwiździny stanowi załącznik nr 3. 

Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi o budowę chodnika po prawej stronie od zjazdu 

do dyskoteki „Ibiza” do ostatnich budynków w miejscowości Gwiździny. Dodała, że długość 

tego chodnika wynosiłaby ponad 2 km. Stwierdziła, że chodnik byłby usytuowany praktycznie 

w polu. Dodała, że budowa takiego chodnika wymagałaby wykonania nasypu, wycięcia drzew           

(ok. 60 drzew), poszerzenia nasypów, przedłużenia przepustów. Nadmieniła, że przy chodniku 

byłoby usytuowanych sześć gospodarstw. Dodała, że dzieci raczej są dowożone do szkoły i nie 

pokonują drogi pieszo. Ruch rowerowy musi się odbywać po jezdni, a nie po chodniku. 

Stwierdziła, że to co można zrobić, to przesunąć oznakowanie wsi Gwiździny (zielony znak) na 

wysokość przystanku autobusowego. Dodała, że można również przesunąć znak „obszar 

zabudowany” ograniczający prędkość do 50 km/h poza łuk drogi i dodatkowo ustawić 

oznakowanie „piesi na jezdni”.  

Pan Buliński zapytał jakie byłyby koszty wykonania chodnika. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie będą to małe koszty. Stwierdził, że zaproponowane przez 

panią Robaczewską ustawienie znaków poprawi sytuację na drodze.  

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji przedstawionej przez panią Robaczewską.  

Pan Buliński zawnioskował o posprzątanie ul. Mszanowskiej na niewielkim odcinku drogi  

przed mostem, na którym po ostatnich nawałnicach zalega piach i nie ma odpływu wód 

opadowych.  

Pani Grzywacz poruszyła kwestię poboczy przy drodze w Jamielniku i warstw piachu. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że z drugiej strony, jeżeli piachu nie będzie, to woda będzie 

się rozprowadzała równomiernie do cokolika. 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wykonanie usługi na zadaniu 

„Modernizacja ewidencji gruntów i budynków jednostki ewidencyjnej: Gmina 

Grodziczno”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Banaszewska wyjaśniła, że na w/w zadanie wpłynęła jedna oferta (cena oferenta   

1 599 000 zł), która przewyższa kwotę zabezpieczoną w budżecie powiatu tj. 1 167 361 zł. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. Grzywacz, M. 

Piątkowski. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie nabycia w formie darowizny nieruchomości gruntowej będącej własnością Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie na rzecz Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Banaszewska wyjaśniła, że działka będzie przeznaczona na wykonanie przebudowy drogi 

powiatowej w miejscowości Lekarty. Dodała, że nabycie działki nastąpi w formie darowizny od 

gminy Nowe Miasto Lubawskie.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, M. Buliński, B. Grzywacz, M. 

Piątkowski. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wypowiedzeniem 

umowy najmu przez Stowarzyszenie Ludności Pochodzenia Niemieckiego. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek w/w stowarzyszenia, który stanowi załącznik nr 4. 

Pani Banaszewska poinformowała, że byli u niej przedstawiciele stowarzyszenia. 

Poinformowali, iż złożą wniosek o dalszy najem lokalu, ponieważ będą kontynuować swoją 

działalność, z tym, że będą podlegać pod oddział w Ostródzie. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o przyjęciu 

osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 5. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą 

umorzenia śledztwa w sprawie wyrządzenia szkody majątkowej poprzez nadużycie 

uprawnień na szkodę Szpitala Powiatowego. 

 

Pan Starosta odczytał informację, która stanowi załącznik nr 6. Dodał, że radca prawny 

przygotował zażalenie na postanowienie Prokuratora Rejonowego w tej sprawie.  

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta poinformował, że jest przygotowany kosztorys na remont całej drogi Partęczyny – 

Tereszewo opiewa na kwotę ok. 8 mln zł. Dodał, że w planie rzeczowo-finansowym ZDP nie 

ma wstawionego całego odcinka, jest tylko odcinek Partęczyny-Tereszewo. Koszt tego 

pierwszego etapu wynosi ok. 4 259 256 zł. Nadmienił, że na chwilę obecną nie wiemy jakie 

będzie dofinansowanie z budżetu państwa. Poinformował, że jest umówiony na spotkanie z 

dyrektorem Dyrekcji Generalnej Lasów Państwowych. Dodał, że 13 sierpnia o godz. 14.00 

odbędzie się spotkanie z Radą Nadzorczą Szpitala. Zaprosił członków Zarządu na spotkanie.  

Pan Buliński zapytał, na jaką drogę będziemy składany wniosek do PROW-u. 

Pan Starosta odpowiedział, że składamy na drogę Łąkorek – Łąkorz. 

Pan Starosta poinformował, że zakończył się Obóz Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych w 

Hartowcu. 

Pani Skarbnik poprosiła o przekazanie informacji dotyczącej kosztów realizacji remontu drogi 

Łąkorek - Łąkorz, na który będzie składany wniosek do PROW-u, ponieważ niebawem ruszą 

prace związane z przygotowaniem projektu budżetu na 2019 r. i ta kwota musi być wpisana do 

budżetu. 

Pan Starosta poinformował, że ta inwestycja będzie realizowana dopiero w roku 2020. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że zadanie musi być wpisane w budżet jako przedsięwzięcie. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                                       


